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Zápis z jednání Rady ČTA       č. ČTA-Rada-03_23 
 
Datum:  26.2.2023; 20:00 hod,  
Místo:  on-line 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Vladimír Malý člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych člen Rady ČTA Ano 
Jiří Horký člen Rady ČTA Ano 
Tomáš Petr jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Rostislav Matera host Ano 
Denisa Zobelt host Ano 

Josef Rajtr zapisovatel, host Ano 
 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 

 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 

Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního jednání Rady ČTA 7.2.2023. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí Zápis z jednání Rady č. 02_23 ze dne 
7.2.2023. 

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o tom, že byly vyúčtovány všechny 
dotační programy NSA za rok 2022 a že byly podány nové žádosti 
o dotace v oblasti investičních programů NSA: 

 dodávka/mikrobus pro potřeby reprezentačních výběrů,  

 SW/HW pro on-line přihlašování na soutěže ČTA 
Jedná se o celkovou částku cca 2Mio Kč, s povinnou spoluúčastí 
ČTA ve výši 15%.  

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí informaci A.Bauera o schválení a 
čerpání půjčky ČUS ve výši 600 000,-Kč (na dobu 12 měsíců) na 
přechodné zajištění financování činnosti ČTA. Půjčka je úročena 
částkou 2,5%. Prostředky budou sloužit k zajištění zejména 
výjezdů reprezentace a dále poplatků mezinárodním federacím a 
dalším provozním nákladům. Půjčka je poskytnuta formou záruky 
v podobě směnky vypsané na předsedu ČTA. 

Bauer 

A.Bauer informoval Radu ČTA o připraveném jednání se zástupci 
brněnské fakulty ohledně spolupráce při vzdělávání trenérů. 
Jednání proběhne v pátek 3.3.2023 v Brně, cestou na výroční 
konferenci Europe Triathlon, která se koná ve dnech 3.-5.března 
2023 v Šamoríně (SVK).  

 

Rada ČTA bere na vědomí informaci/konstatování A.Bauera, že Bauer 
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aktuálně je nutno řešit další činnost Metodické komise, plánované 
kempy pro děti (K.Zadák, P.Bludský) a připravované změny v 
programu Talent. 
Rada ČTA projednala rezignaci pana Nikoly Štourače na pozici 
sportovního ředitele ČTA k 31.3.2023. Dále Rada zvažovala a 
projednávala varianty dalšího postupu a řešení.  

Štourač 

R.Matera zmínil 3 varianty možného řešení: 
1. pověření řízením sportovní sekce do VH nebo do konce 

mandátu Rady ČTA, 
2. jmenování nového SŘ, 
3. vypsání VŘ. 

 

T.Petr informoval Radu ČTA o poznatcích, které získal při účasti 
na jednání trenérů, které proběhlo on-line formou dne 9.února. 
Konstatoval, že jednání některých trenérů bylo dle jeho mínění již 
„za hranou“ konstruktivního přístupu a slušnosti. Informoval Radu 
ČTA o tom, že inicioval další jednání se zástupci trenérů a bude se 
ho účastnit jako mediátor. Plánovaný termín jednání je čtvrtek 2.3. 
Jednání by se měl účastnit K.Zadák + 2-3 další zástupci trenérů, 
za ČTA T.Petr, N.Štourač + zástupce Rady ČTA. 

Petr 

Rada ČTA se v dané věci shodla na tom, že kritika komunikace 
sportovní sekce směrem k trenérům a sportovcům je oprávněná a 
že je třeba tuto oblast zlepšovat. Nicméně konstatovala, že 
všechny důležité procesy jsou nastavené a běží. Klubům nic 
nebrání provozovat jejich činnost.  

 

J.Horký konstatoval, že po VH 2022, kde byl potvrzen mandát 
současného vedení ČTA, byla s oponentní skupinou uzavřena 
„gentlemanská“ dohoda, že nastane uklidnění a sportovní sekce 
bude moci pracovat na svých úkolech. Bohužel, nekonkrétní 
kritika a slovní útoky a často i urážky na členy sportovní sekce 
neustávají. Členové Rady ČTA se shodli, že nelze akceptovat 
nastavený způsob jednání některých trenérů. 

 

Členové Rady ČTA zmínili možné obavy zástupců klubů 
z připravovaných změn v programu Talent. A.Bauer Radu ČTA 
informoval, že se pravidla nemění nijak významně, počty 
zařazených i jejich složení v podstatě zůstanou beze změn. Bude 
pouze použita jiná metodika výběru, orientovaná spíše na 
posouzení objektivních parametrů, než na závodní výsledkovost, a 
to především u sportovců mladších kategorií.  

 

Vzhledem k aktuálnímu stavu připravenosti sportovní sekce ČTA 
a reprezentace pro rok 2023 a k již započaté závodní sezóně bude 
na dobu nezbytně nutnou (a to nejdéle do 1.10.2023) pověřen 
výkonem funkce SŘ ČTA stávající technický ředitel ČTA pan 
Tomáš Petr. 

 

V.Malý vznesl dotaz na vývoj jednání s panem Bludským ohledně 
jeho přislíbené podpory ČTA. A.Bauer informoval Radu ČTA o 
plánovaném jednání s panem Bludským, které má proběhnout 
2.3.2023 v sídle ČTA na Strahově.  

Bauer, Bludský 
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2. Technické záležitosti  
 

Okruh Zodpovídá 
  
 
 

3. Sportovní oblast 
 

Okruh Zodpovídá 
 
 

4. Marketing, média, komunikace 
 

Okruh Zodpovídá 
 
 

5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 
 
 

7. Ostatní 
 

okruh  Zodpovídá 
 

8. Organizační pokyny 
 

Okruh Zodpovídá 
 
 

9. Per rollam  
 

Okruh Zodpovídá 

Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2023  
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 


